
Koszalin, dnia 21 stycznia 202lr. 

Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie 

Dorota Róża Chałat 

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalina 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do interpelacji z 17.12.2020r. bardzo proszę o ponowne zwrócenie 
szczególnej uwagi na śmieci wielkogabarytowe wokół śmietnika przy ulicy 
Ratajczaka 2-7 w Koszalinie Od tygodnia 8.01-20.01. nic się nie zmieniło, zmiana 
jak jest zauważalna to zwiększająca się sterta wielkogabarytowych śmieci. 

W ramach poprzedniej interpelacji bardzo proszę o dodatkowe informacje 
w zakresie liczby i rozmieszczenia śmietników w rejonie ul. Ratajczaka. 

1. Ile śmietników jest przy ulicy Ratajczaka, Łużyckiej i Powstańców 
Wielkopolskich? 

2. Ilu mieszkańców mieszka przy tych ulicach? 
3. Czy jest wyliczana jakaś średnia liczba mieszkań na jeden śmietnik? 
4. Czy Straż Miejska wystawiła mandat lub pouczenie dla zarządcy 

nieruchomości 
5. Dla jakiej grupy mieszkańców ( z jakich bloków ) przeznaczony jest 

śmietnik przy bloku Ratajczaka 1-7? 
6. Czy liczba domostw przypadająca na ten konkretny „śmietnik" jest 

odpowiednia ? 

W imieniu mieszkańców ulicy Ratajczaka bardzo proszę o ponowną 
interwencję, gdyż dalej wokół osłony śmietnikowej zalegają wielkogabarytowe 
śmieci a worki PGK Koszalin zalegają ten teren od ponad 10 dni. 

Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie 


